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7.1.2. 

Prodiskutoval s členy kolegia podklady na zasedání AS PrF MU, konané dne 10/6/201ř. 

  

7.2. Tajemnice  

7.2.1. 

Tajemnice podala aktuální zprávu k p ipravované rekonstrukci velkých učeben. Informovala, že           
MŠMT si vyžádalo další doplnění a úpravu p edložené zadávací a projektové dokumentace.            
Toto doplnění si pravděpodobně vyžádá zpoždění zahájení prací o 2 měsíce, v p ípadě             
doplňování podkladů až 6 měsíců. Současně p edložila vizualizaci velkých poslucháren.          
Vzhledem k tomu, že náhradní prostory na Vina ské nejsou zcela vhodné, p edložila kolegiu             
návrh, aby vyučující mohli, v p ípadě zájmu, nahradit výuku formou e-learningových p ednášek            
umístěných pro studenty v ISu, doplněné konzultacemi na fakultě. Pro vytvá ení on-line            
p ednášek nabídla pomoc specializovaných oddělení MU. Sdělila, že bohužel není možnost           
zajistit jiné výukové prostory na MU, jelikož jsou plně v období semestru vytížené výukou              
ostatních fakult. Pronájem prostor mimo MU je neekonomický. Tato informace bude podána na             
zít ejší PVK.  

7.2.2. 

Tajemnice také p edala informaci, že p i aktuálním průzkumu stropů budovy ve 4. NP byl v               
samonosných podhledech v učebnách 302 a 316 zjištěn výskyt d evokazného hmyzu v            
místnostech 302 a 316. Vzhledem k rozsahu napadení d evěných konstrukcí bude nezbytné            
provést rekonstrukci obou místností během prázdninových měsíců. V jiných místnostech na           
tomto poschodí se škůdci d eva nevyskytují. 

7.3. Proděkan Koukal  

7.3.1 

Proděkan Koukal informoval, že procesem hodnocení akademických zaměstnanců dle Opat ení          
děkana č. 7/201ř prošlo v první vlně celkem 21 zaměstnanců, z toho 1ř-ti akademikům byl               
prodloužen pracovní poměr na základě doporučení komise a rozhodnutí děkana bez           
výběrového ízení. Na dvě místa budou vypsána výběrové ízení. Proděkan dále vyzval, aby             
p ipomínky k zlepšení procesu byly smě ovány k jeho rukám. Upozornil, že od zá í 201ř bude               
zahájen další proces hodnocení a p ipomínky budou zohledněny. Proces bude realizován v            
p íznivější časové dotaci. 

O průběhu hodnotícího procesu budou informováni vedoucí kateder na PVK s poděkováním            
všem, kdo se procesu zúčastnili.  

 




